



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

November 10, 2020

Dear WCS Community,

Since my letter last week, we have experienced a surge in students and staff who have tested positive or have had to quarantine due to exposure to COVID-19. Although the greater majority of these cases have not been school related, they have created staffing and operational issues for us due to the number in quarantine.

Over the weekend and through yesterday, we had the following positive cases of COVID-19 reported to the district.

- Three staff members at Black Elementary School
- One student at the Butcher Educational Center
- One staff member and two students at Cousino High School
- Two staff members at our Education Service Center for Facilities, Nutrition, & Transportation
- One staff member at Wilde Elementary School

All students and staff affected have been notified, and all areas of the schools and centers have been appropriately cleaned.

Most important, given the increase and unpredictability of the virus, it simply does not make sense for us to return to in-person learning at this time as staffing challenges will affect our schools. This is a very difficult decision for all of us, but the safety and well-being of our students and staff are our highest priority.

After some careful review by the WCS District Crisis Team, we will pause our plans to return to in-person learning until Monday, January 25, 2021, the start of the second semester. Prior to our return, we will re-evaluate our situation to ensure that schools can re-open appropriately. For now, we will continue things as they are with special education, and other students as needed, reporting in-person while maintaining remote learning for the rest of the district.

If you have any questions, please contact your child's school, and I will continue to update you as necessary. As always, please stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

تشرين الثاني 10, 2020

، المجتمع WCS عزيزي

منذ رسالتي الأسبوع الماضي ، شهدنا طفرة في الطلاب والموظفين الذين تم اختبارهم إيجابياً أو اضطروا إلى الحجر الصحي بسبب وعلى الرغم من أن الغالبية العظمى من هذه الحالات لم تكن ذات صلة بالمدارس، فقد خلقت مشاكل تتعلق بـ COVID-19 التعرض لـ بالموظفين والتشغيل بالنسبة لنا بسبب العدد في الحجر الصحي

.المبلغة إلى المنطقة COVID-19 خلال عطلة نهاية الأسبوع وخلال يوم أمس، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من

- ثلاثة موظفين في مدرسة بلاك الابتدائية
- طالب واحد في مركز جزار التربوي
- موظف وطالبان في مدرسة كوزينو الثانوية
- اثنين من الموظفين في مركز خدمة التعليم للمرافق والتغذية والنقل
- موظف واحد في مدرسة وايلد الابتدائية

.وقد تم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف جميع المناطق في المدارس والمراكز بشكل مناسب

نظرا لزيادة الفيروس وعدم إمكانية التنبؤ به، فإنه ببساطة لا معنى له بالنسبة لنا للعودة إلى التعلم الشخصي في هذا ، والأهم من ذلك الوقت لأن تحديات التوظيف ستؤثر على مدارسنا. هذا قرار صعب للغاية بالنسبة لنا جميعاً ، ولكن سلامة ورفاهية طلابنا وموظفينا هي أولويتنا القصوى

سنوقف خططنا للعودة إلى التعلم الشخصي حتى يوم الاثنين 25 ، WCS بعد بعض المراجعة المتأنية من قبل فريق الأزمات في منطقة يناير 2021 ، بداية الفصل الدراسي الثاني. وقبل عودتنا، سنعيد تقييم وضعنا لضمان إمكانية إعادة فتح المدارس بشكل مناسب. في الوقت الراهن، سوف نستمر في الأمور كما هي مع التعليم الخاص، والطلاب الآخرين حسب الحاجة، والإبلاغ شخصياً مع الحفاظ على التعلم عن بعد لبقية المنطقة

إذا كان لديك أي أسئلة، يرجى الاتصال بمدرسة طفلك، وسوف تستمر في تحديث لك حسب الضرورة. كما هو الحال دائماً، يرجى البقاء آمنة وتكون صحية

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه  
المشرف